
Bestyrelsesmøde i chefkredsen DTS d. 6. juni 2018 

 

Tilstede: Bjarne Madsen, Lars Jensen, Dorrit Larsen, Karsten Hansen, Lisa Fruensgaard og Bente Holst 

Hansen. 

1. Siden sidst. Orientering fra formanden herunder OK 2018 

Bjarne orienterede fra HB mødet d. 8. maj 2018. Der er stemt ja til OK18. DTS er tilfreds med resultatet. 

Der er bl.a. afsat en pulje til varige tillæg til tjenestemandsansatte funktionsledere. Tillæg skal 

forhandles individuelt og godkendes af DTS. Forhandling vil ske i efteråret. Bestyrelsen forventer at 

Bjarne og Jan Nørner bliver inviteret med til forhandling om principper for fordeling af tillæggene. 

Overenskomstansatte DTS chefer skal overgå til selv at forhandle løn. 

Der blev talt om de mange medarbejdere der skal flytte rundt i landet, og mulighederne for at søge til 

andre områder i SKAT. 

”Hjalmar” er solgt pr. 15. jan. 2019 og sekretariatet leder lige nu efter et sted at være. 

Så har der været møde med Henrik Wagner, og der var en god dialog omkring ledelsesværktøjer i 

forbindelse med flytning til anden lokation.  

Når de nye styrelser starter d. 1/7‐2018 er målet, at alle lederstillinger er besat. 

HR ser pt på nuværende ledelsesrapporter i f.t. de nye styrelser. Der vil komme mdl rapporter til 

funktionslederne, og kvartalsvise rapporter til underdirektører, fagdirektører og direktører. 

HR er i gang med en fratrædelsesanalyse – hvad er årsagen til ophør. Top 3 ser ud til at være:  

Opgaver matcher ikke – Kompetencer udnyttes ikke – løn og tillæg matcher ikke. 

Der er ingen, der har brugt SKATs omdømme som begrundelse. 

2. Orientering bordet rundt. 

Der er nogle funktionsledere rundt omkring, der er noget frustrerede, fordi medarbejderne forsvinder 

til andre områder eller ud af SKAT pga lokaliseringen, så der mangler medarbejdere rundt omkring. 

Skatteministeren kommer på besøg i bl.a Roskilde d. 11. juni 2018. Der er lidt ærgrelse i Roskilde over, 

at der endnu ikke er givet ok til at genbesætte nogle af de mange ledige stillinger, efter medarbejdere 

der er gået på pension. Lige nu er alle stillinger kun til Jylland. 

3. Drøftelse af repræsentation af medlemmerne i overgangsperioden frem til vedtaget ny struktur jvf 

GF 2018.  

Det blev besluttet, at indtil der er vedtaget en ny struktur for DTS Chefkredsen, repræsenterer hver 

enkelt bestyrelsesmedlem alle medlemmer af chefkredsen. Det enkelte medlem kan så selv vælge 

hvem de tager fat i, hvis der er brug for hjælp eller sparring. 

4. Drøftelse af fremtidig struktur. 

Debat om forskellige muligheder for fremtidig struktur.  Men bestyrelsen har endnu ikke lagt sig fast på 

forslag til fremtidig model. 



5. Drøftelse af debatindlæg på GF 2018 omkring stillingsopslag og ansættelse af mange eksterne 

ansøgere ift interne ansøgere.  

Bjarne har i samarbejde med HR og DJØF overfor HR, Henrik Vagner efterlyst den ønskede statistik over 

ansættelse af ledere med intern/ekstern baggrund. HR vil udfærdige en overordnet statistik for de 

seneste 12 måneder. 

 

6. SKAT designmanual ift stillerum til bl.a. PULS. 

Der har været henvendelser fra nogle medlemmer omkring bekymring for mulighed for fortrolige 

samtaler med medarbejderne i forhold til Design manualen. Umiddelbart burde det være muligt at 

have disse i flexrummene, men bestyrelsen besluttede at spørge ind til den gældende Design manual 

med henblik på overvejelser om bestyrelsens holdning hertil. 

7. DTS Chefnet – ajourføring og fremtidig anvendelse herunder kommunikation til medlemmerne. 

Chef Net skal ajourføres, og det skal bruges mere aktivt. Fremover vil Chef Net være den primære 

kommunikations kanal til vores medlemmer. Der bliver sendt mail til alle medlemmer, når ajourføring 

er sket med oplysning om, at det fremover er her nyheder/ informationer skal hentes. 

Dorrit og Karsten sørger for ajourføring. 

8. Medlemsmøder Øst/Vest i efteråret. 

Forskellige emner til medlemsmøde i efteråret blev drøftet. Det overvejes, at holde 1 møde i øst og 1 i 

vest omkring oktober måned.  

Hvis der er medlemmer der har en god ide til emner så send dem gerne til et af 

bestyrelsesmedlemmerne. 

9. Generalforsamling 2019 

Kongebrogården er booket til fredag d. 5. april 2019, så sæt kryds i kalenderen. 

10. Økonomi. 

Regnskabet blev gennemgået. Ingen bemærkninger hertil. 

11. Eventuelt 

Intet behandlet under dette punkt. 

 

På bestyrelsens vegne 

Bente Holst Hansen 

Sekretær. 

 


